
Alãturi de angajaþi ai Primãriei ºi de sute de voluntari,

Ovidiu Brãiloiu a ecologizat oraºul în
cadrul acþiunii „Let’s do it, Romania!“

Primarul oraºului Eforie,
Ovidiu Brãiloiu, s-a alãturat,
la finalul sãptãmânii trecute,
acþiunii ecologiste „Let’s do
it, Romania!“ Astfel, alãturi
de angajaþii administraþiei
publice locale, dar ºi de
numeroºi voluntari, 
edilul-ºef a ieºit, 
sâmbãtã, la curãþenie. 

„„CCeeeeaa  ccee  aamm  pprroommiiss,,  ss-aa  rreeaalliizzaatt““

Delicoti ºi-a lansat candidatura ....... 4
Candidatul PDL la Primãria Poarta Albã, primarul
Vasile Delicoti, ºi-a propus ca în aceastã zi
importantã pentru el ºi pentru echipa sa de
consilieri sã fie aproape de cetãþenii care au avut
încredere în el ºi l-au ales ºef al autoritãþii locale.
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UUSSLL  ººii-aa  iinnssttaallaatt  rreepprreezzeennttaannttuull  GGuuvveerrnnuulluuii  îînn  tteerriittoorriiuu

Bogdan Huþucã, noul prefect al
judeþului Constanþa: „Aºteptaþi-vã la
foarte multã implicare“ ................... 2

Guvernul USL a
instalat, ieri, noul
prefect al judeþului
Constanþa, în
persoana lui Bogdan
Huþucã, ºeful
Direcþiei Generale a
Finanþelor Publice
(DGFP) Constanþa.

SSuuttee  ddee  llooccaallnniiccii  ººii  oo  aarrmmaattãã  ddee  ccoonnssiilliieerrii,,  aallããttuurrii  ddee  GGhheeoorrgghhee  FFrriiggiiooii

Primarul de la Crucea ºi-a lansat
candidatura 
Primarul comunei Crucea,
Gheorghe Frigioi, ºi-a lansat ieri
candidatura pentru un nou
mandat la ºefia autoritãþii locale.
Pe lângã sutele de oameni,
alãturi de edil au fost primari,
consilieri locali ºi judeþeni, dar ºi
senatori ºi deputaþi de
Constanþa. 

BBooccaaii::  „„AAmm  mmuunncciitt  aapprrooaappee  ddooii  aannii  ccaa  ssãã  aadduucc  bbaanniiii
eeuurrooppeennii““

Toate strãzile din Ovidiu vor fi
asfaltate .......................................... 5

La Centrul Cultural din
Ovidiu a avut loc vineri
lansarea programului cu
finanþare europeanã
„Modernizarea unor strãzi
în oraºul Ovidiu“. Zeci de
cetãþeni au rãspuns
invitaþiei ºefului autoritãþii
locale de a participa la
eveniment, curioºi sã afle
detalii despre lucrare. 
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Dumitru  Bãdrãgan,
candidat  la  CJC:  

„Tinereþea
reprezintã
alternativa
politicã a
momentului“
Duminicã, Dumitru Bãdrãgan,
vicepreºedintele ºi candidatul
Partidului Ecologist Român la
Preºedinþia Consiliului
Judeþean Constanþa, s-a
întâlnit cu simpatizanþii ºi
candidaþii PER din localitãþile
Medgidia, Cernavodã,
Nãvodari ºi Hârºova. Celor
care îºi propun sã voteze
„bradul“,  Dumitru Bãrãgan 
le-a prezentat lista de consilieri
judeþeni propusã de Partidul
Ecologist Român ºi a precizat
cã tinereþea ºi profesionalismul
echipei pe care o conduce
reprezintã alternativa politicã a
momentului. ((NN..BB..))
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Ionel Manafu, pânã mai ieri unul dintre
cei mai vechi membri PD din Constanþa,
simte nevoia sã rãspundã unor întrebãri
care se nasc firesc în urma gestului sãu
de a pãrãsi partidul cu care s-a identificat
vreme de 20 de ani în favoarea PNL,
unde ºtie sigur cã nu l-a prins pe
Dumnezeu de picior ºi, la fel ca toþi
ceilalþi directori de instituþii ºi companii,
se aºteaptã la o execuþie în direct, aºa
cum se poartã de fiecare datã când se
schimbã puterea. „Probabil cã era mai
bine sã rãmân independent. (...) Am
primit ºi mesaje care-mi cereau sã mã
întorc. Dar unde s-o fac? Într-un partid
în care eu nu mai existam de doi ani
de zile, unde am fost desconsiderat,
unde unul cu aceleaºi rezultate electorale
ca mine, poate chiar mai slabe, era
considerat mai cu moþ? (...) Probabil
cã nu mã mai apucã sfârºitul verii la
AMK, nu mã îndoiesc cã toate posturile
sunt vizate de noua putere“, a declarat
Manafu.

Din cugetãrile unui fost pedelist care a ajuns la PNL

Manafu: „M-am pripit 
cu plecarea la PNL. 

Mã gândesc la o retragere
din viaþa publicã“

Pagina

7

Primarul GHEORGHE MOLDOVAN:
„Prin programele pe care le voi anunþa,

voi prezenta un Albeºti european“
8
În cei patru ani de mandat, primarul din
Albeºti, Gheorghe Moldovan, a dus la
bun sfârºit zeci de proiecte, îndeplinind

cu succes planurile avute pentru
localitate. Prioritate au avut proiectele
legate de culturã, antreprenoriat, darea

în folosinþã a unor loturi de teren pentru
tineri, agriculturã, bisericã, alimentarea
cu apã, reabilitarea ºcolilor ºi

grãdiniþelor, dar ºi cele referitoare la
naveta elevilor, profesorilor ºi
localnicilor.

Primãria constãnþenilor .................. 8   
Inspectorii civici din cadrul Primãriei
Constãnþenilor, împreunã cu Christian Gigi
Chiru, au mers în cursul zilei de sâmbãtã în
cartierul Compozitorilor din zona Primo.


